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Lugt, Arjen van der

Van: dolfwildeman@gmail.com

Verzonden: donderdag 28 februari 2019 22:28

Aan: Lugt, Arjen van der

CC: renatus@wxs.nl; me.vandenberg@live.nl

Onderwerp: u10

Categorieën: Behandelen

Hallo Arjen, 

 

Ter voorbereiding van de fora van volgende week hebben we het in de fractie gehad over de behandeling 

van het onderwerp "rapporten U 10". Ik kan je alvast aangeven hoe wij er in staan. 

- van belang is dat we als Oudewaterse Raad een eensluidend signaal afgeven (vandaar ook deze mail) 

- allereerst sluiten wij ons in zijn algemeenheid aan bij de reactie die al eerder door het College is gegeven 

- specifiek is voor ons belangrijk dat er met ons wordt gepraat en niet over ons, of aansluiting bij de U 10 

daarvoor het beste middel is zal wat ons betreft nog helder moeten worden 

- 3 van de 4 rapporten zijn geschreven met als uitgangspunt de U 16. Niet helder is wat de toegevoegde 

waarde van een U10 in dit kader is (als Oudewater, Montfoort en Lopik toe treden tot de U 10 zijn we toch 

bijna weer met zijn 16'nen 

- het economische rapport is speciaal op de U10 gemeenten gericht en er zou wellicht een soortgelijk 

rapport kunnen worden opgesteld voor het landelijk gebied 

 Zomaar wat bespiegelingen. Wellicht dat René nog wat aanvult. 

 

Groeten, 

Dolf 

 


